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V apríli sa konalo Ä•al&scaron;ie zasadnutie mestského zastupiteÄ¾stva. Na zasadnutí sa rozhodlo o sÅ¥ahovaní CVÄŒ, ako aj
o zatvorení &bdquo;slobodárky&ldquo; koncom mesiaca. Rokovalo sa aj o probléme lekární a aj o zatvorení daÅˆového a
colného úradu. 

 

Na zaÄ•iatku schôdze sa k dvom bodom rokovania o  Ä•innosti taxikárov a o návrhu nariadenia na udrÅ¾anie poriadku na
verejných priestranstvách vyjadril hlavný prokurátor. Miestne nariadenia musia byÅ¥ v súlade so zákonom a mal výhrady
aj voÄ•i formálnej stránke. Z toho dôvodu sa preto v danej záleÅ¾itosti nehlasovalo, návrh o taxikároch Mestský úrad
prepracuje. Mnohé príspevky tlmoÄ•ili problémy obÄ•anov. Poslanec Jozef Slabák hovoril o zakázaní vodiÅ¥ psov na
detské ihriská, ako hovoril Bohumil TobÄ›rný, detské ihriská pouÅ¾íva aj alkoholizujúca mládeÅ¾, na&scaron;li tu uÅ¾ aj ihlu.
PodÄ¾a slov primátora Jána Oravca, dávnej&scaron;ie boli vyloÅ¾ené  zákazové tabule, ktoré Ä•asom zmizli, aj
mestská polícia má na stole niekoÄ¾ko prípadov týkajúcich sa poÅ¾ívania alkoholu mladistvými. Mokos Ondrej sa pýtal na uÅ¾
spomínaného investora. PodÄ¾a Oravca zatiaÄ¾ nepadlo rozhodnutie, odpoveÄ• sa stále posúva na neskôr. Spomenulo sa aj
zaniknutie daÅˆového a colného úradu. Primátor priznal, zru&scaron;enie úradov je z dôvodu zaniknutia závodu
reálne. UÅ¾ nemajú taký veÄ¾ký obrat, museli by sme cestovaÅ¥ 50 km do Nových Zámkov. Mokos pripomenul aj Å¥ahajúcu
sa problematiku lekární na poliklinike. Ako vieme, Å¾upa vypísala konkurz na prevádzku lekární, ktorú vyhrala nová
firma. Kvôli zmenám bola lekáreÅˆ na poliklinike zatvorená niekoÄ¾ko týÅ¾dÅˆov. Pritom v meste boli otvorené aj &scaron;tyri.
V polovici apríla bolo zariadenie opäÅ¥ v prevádzke, problém je, Å¾e nemá uzavreté zmluvy s poisÅ¥ovÅˆami a zásoby
liekov sú  nedostatoÄ•né (situácia sa od napísania Ä•lánku mohla zmeniÅ¥!). V apríli sa zaÄ•ne plátanie výtlkov na
vozovkách. Zoltán Csepregi kritizoval prácu Mestskej polície, nadhodil aj dopravný problém, podÄ¾a ktorého by mala
byÅ¥ na úseku smerom zo &Scaron;túrova do Kamenice pri záhradkách zníÅ¾ená rýchlosÅ¥. Zdôvodnil to veÄ¾kým
mnoÅ¾stvom cyklistov a autami parkujúcimi pri ceste, ktoré neraz spôsobujú problém v premávke. Rie&scaron;ením by
bolo vysunutie tabule &Scaron;túrovo o 100 &ndash; 150 metrov Ä•alej,  tým by autá museli dodrÅ¾ovaÅ¥ povolenú
rýchlosÅ¥. Ján Oravec sÄ¾úbil, Å¾e problém predloÅ¾í Slovenskej správe ciest.  O túlavých psoch hovoril Miroslav
Chalmovský. Mestská polícia sa zaoberá problémom, spomenulo sa aj vytvorenie útulku. Dvoch policajtov by
vy&scaron;kolili na odchyt psov. Odchyt nie je jednoduchá úloha. Chalmovský pripomenul aj cestu pre cyklistov , projekt
cesty je hotový, podÄ¾a plánov sa má napojiÅ¥ na medzinárodnú cyklistickú cestu. Franti&scaron;ek Árendá&scaron;
sa zaujímal, Ä•i sú v pláne schody z korza pri Dunaji na most Márie Valérie, pretoÅ¾e zatiaÄ¾ je to moÅ¾né iba veÄ¾kou
obchádzkou. OdpoveÄ• Oravca: premý&scaron;Ä¾ajú nad tým, momentálne je to otázka peÅˆazí. O rozpoÄ•te z roku 2010
vysvitlo, rok bol uzavretý so 438 tisíc eurovým mínusom, Ä•o podÄ¾a vzniknutej situácie hodnotili ako prijateÄ¾ný výsledok, ktorý sa
podaril zrealizovaÅ¥ pomocou rôznych finanÄ•ných operácií. PodÄ¾a slov Lászla Szigetiho sa treba zaoberaÅ¥ rozpoÄ•tom na
rok 2011, pretoÅ¾e od &scaron;tátu dostávame Ä•oraz menej financií  a tým sa finanÄ•né moÅ¾nosti mesta zniÅ¾ujú.
Slobodárku zatvoria koncom apríla. Kvôli neplatiÄ•om vznikol 97 tisíc eurový mínus. Momentálne má 37 obyvateÄ¾ov, veÄ¾ká
Ä•asÅ¥ nie je zo &Scaron;túrova. Jedným z hlavných bodov zasadnutia MZ bola problematika Centra voÄ¾ného Ä•asu. Ako
vysvitlo, o prázdnu budovu &scaron;koly na Rákócziho ulici sa zaujíma Pre&scaron;ovská vysoká &scaron;kola. V
&Scaron;túrove by otvorila vysunuté pracovisko. Kým sa vysoká &scaron;kola nerozhodne, nebolo by rozumné
nasÅ¥ahovaÅ¥ do budovy CVÄŒ. Ako rie&scaron;enie navrhol Zoltán Csepregi, doÄ•asne nasÅ¥ahovaÅ¥ CVÄŒ do základných
&scaron;kôl. S otvorením vysokej &scaron;koly v &Scaron;túrove sú mnohí skeptickí, ako o tom hovoril László Szigeti, bývalý
minister &scaron;kolstva, je márnomyseÄ¾né dúfaÅ¥, Å¾e sa do júla nasÅ¥ahuje do spomínaných priestorov
&scaron;kolská in&scaron;titúcia, tú treba najprv akreditovaÅ¥. Navy&scaron;e je to o to nároÄ•nej&scaron;ie, Å¾e
Ministerstvo &scaron;kolstva pracuje na zníÅ¾ení poÄ•tu vysokých &scaron;kôl a univerzít. Nakoniec zastupiteÄ¾stvo odsúhlasilo
sÅ¥ahovanie CVÄŒ do základných &scaron;kôl na Adyho ulici. PresÅ¥ahovanie sa musí uskutoÄ•niÅ¥ do 15. júla. 
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